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Abstract (en)
The coating assembly e.g. at an offset printing press, to coat the paper with a varnish or ink, has a dosing unit (5) with a chamber to contain the
liquid coating medium under pressure and open towards the screened application roller (3). A pressure sensor registers the pressure in the chamber
(24) at the chamber doctor (4), linked to the printing press control. The control is coupled to the pump in the coating feed line (7), which develops the
pressure. Surplus coating medium is carried out of the chamber by a return flow line (8) by gravity back to the reservoirs.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Beschichtungseinheit in einer Verarbeitungsmaschine, vorzugsweise eine Druck- oder Beschichtungsmaschine. Der
Erfindung liegt die Aufgabe zugrunde, eine derartige Beschichtungseinrichtung zu schaffen, die insbesondere eine gleichmäßige Befüllung der
Näpfchen auf der gerasterten Auftragwalze gestattet und einen einfachen Aufbau aufweist. Gelöst wird dadurch, indem an der Kammerrakel
4 ein mit einer Maschinensteuerung verbundener Drucksensor angeordnet ist, dass die Maschinensteuerung mit einer in der Zuführleitung 7
angeordneten Förderpumpe verbunden und in der Kammer der Kammerrakel 4 ein Überdruck erzeugbar ist. <IMAGE>
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